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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 26. marts 2014 stillet 
følgende spørgsmål nr. 637 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix 
(EL).

Spørgsmål nr. 637:
’’Ministeren bedes oplyse, om produktionsapparat, knowhow, kontraktlige for-
pligtelser om leverancer til Novo Nordisk og andre medicinalvirksomheder 
samt leverancer af vaccine til andre lande, som er gældende for vaccinepro-
duktionen ved Statens Serum Institut ikke har nogen værdi og dermed ikke er 
mulig at sælge, men blot bør lukkes?”

Svar:
Jeg kan oplyse, at staten som udgangspunkt ikke har til hensigt at lukke vac-
cineproduktionen. Dette kan imidlertid blive konsekvenserne, såfremt et salg 
ikke viser sig muligt.

Det er regeringens ambition at sælge vaccineproduktionen, og regeringen har 
besluttet at igangsætte en proces med frasalg af Statens Serum Instituts vac-
cineproduktion, og den proces er vi nu i gang med, jf. også min besvarelse af 
spørgsmål 630.

Med venlig hilsen
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